
 

 

 
Muut asiat 
  
Kv 11.11.2024 § 42    
      

1) Tekninen johtaja Juho Jylhä esitteli Kivijärven toimitakeskuksen 
sisäilmatoimenpiteiden tilanteen. 

2) Simpelejärven opisto täyttää 5 vuotta 1.1.2025. Opisto järjestää 
kahvituksen 17.2.2025 valtuustoseminaarin yhteydessä. 

3) Pekka Lankinen selvensi kiinteistöjen arvon määrittämistä.  
a. Kiinteistöjen arvostaminen kirjanpitolain mukaan 

alkuperäiseen hankintamenoon 
b. Suunnitelmanmukaisilla poistoilla arvo vähenee vuosittain 
c. Rautjärven kunnan poistosuunnitelma on KILAn suosituksen 

mukainen 
d. Poistot suunnitellaan oletettavissa olevan käyttöiän mukaan 
e. Tasearvoissa olevat haasteet ovat liittyneet asunto-

osakkeisiin. Asunto-osakkeet ovat siirtyneet pääosin 
Rautjärven Vuokratalot Oy:n omistukseen. 

4) Teemu Europaeus jätti kokouksessa Keskustan valtuustoryhmän 
valtuustoaloitteen ulkoilureitin rakentamisesta Tiiliruukista 
Kosemaikon yli Konkalammelle. 

5) Petteri Laaksonen jätti kokouksessa kuntalaisaloitteen ”Rautjärven 
Asemanseudun opetus ja tilat” 

6) Päivi Sivenius kertoi Ruokolahden seurakunnan jakavan avustuksia 
13.12.2024 vähävaraisille. Samassa yhteydessä Perussuomalaisten 
valtuustoryhmä haastoi muut valtuustoryhmät osallistumaan 
avustuksiin. Diakoniatyöntekijälle voi toimittaa lahjakortin. Ruoka-
avut voi toimittaa Päivi Siveniukselle.  

7) Timo Paajanen kysyi valtuuston kokousaikataulusta 2025.  
* Kokousaikataulu on tulossa. Ennakkotietona valtuustoseminaari 

17.2.2025 
 
Päätös Kunnanvaltuusto merkitsi muut asiat tiedoksi. 
  


